
OSNOVNA ŠOLA MATIJE VALJAVCA PREDDVOR 
SVET ZAVODA 
Šolska ulica 9 
4205 PREDDVOR 
 
 

Zapisnik 
 

8. redne seje Sveta zavoda, ki je bila 29. septembra 2022 ob 18.00 v jedilnici. 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnikov 7. redne, 8. in 9. korespondenčne seje Sveta zavoda  
(podpredsednik) 

2. Poročilo o nadomestnih volitvah (predsednica volilne komisije) 
3. Poročilo o zadovoljstvu s šolo (ga. Erna Meglič) 
4. Izvolitev predsednika Sveta zavoda (podpredsednik) 
5. Predstavitev, obravnava in sprejem Letnega poročila o uresničevanju LDN šole in vrtca 

v preteklem letu (ravnatelj, pomočnica ravnatelja za vrtec) 
6. Predstavitev, obravnava in sprejem Letnega delovnega načrta šole in vrtca 

(ravnatelj, pomočnica ravnatelja za vrtec) 
7. Predlogi in pobude 
8. Razno 

 
PRISOTNI:  g. David Zorman, g. Marko Šifrar, ga. Ivka Sodnik, ga. Darja Delavec, ga. Nadja Odar, 
ga. Maja Šenk Zidar, ga. Lea Krfogec, ga. Urška Furlan, ga. Ana Kurnik 
OPRAVIČENO ODSOTEN: g. Matic Štefan 
OSTALI PRISOTNI: g. Jože Povšin (ravnatelj), ga. Ana Očko (pomočnica ravnatelja za šolo), ga. 
Suzana Delavec (pomočnica ravnatelja za vrtec), ga. Erna Meglič (svetovalna delavka), ga. 
Mojca Žepič (predsednica volilne komisije), ga. Martina Gašperlin (zapisnikarica) 
 
 
G. podpredsednik je ugotovil, da je prisotno zadostno število članov in da so sklepčni. Nato je 
pozdravil prisotne in predstavil dnevni red 8. redne seje. 
 
Z dnevnim redom se je strinjalo vseh 9 prisotnih članov Sveta zavoda. 

 
 

1. Potrditev zapisnika 7. redne, 8. in 9. korespondenčne seje  
 
Na zapisnik 7. redne seje člani Sveta zavoda niso imeli pripomb. 
 

SKLEP 2021-2025/8RS/1 
Člani Sveta zavoda so potrdili zapisnik 7. redne seje Sveta zavoda. 

Za sklep je glasovalo vseh 9 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 



Na zapisnik 8. in 9. korespondenčne seje člani Sveta zavoda niso imeli pripomb. 
 

SKLEP 2021-2025/8RS/2 
Člani Sveta zavoda so potrdili zapisnik 8. in 9. korespondenčne seje Sveta zavoda. 

Za sklep je glasovalo vseh 9 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
2. Poročilo o nadomestnih volitvah 
 
Ga. Mojca Žepič, predsednica volilne komisije, je razložila potek nadomestnih volitev 
tehnično-administrativnega delavca (ga. Irena Petač je pri nas prenehala z delovnim 
razmerjem) in strokovnega delavca podružničnih šol (ga. Ana Očko je postala pomočnica 
ravnatelja za šolo). 
 
Predstavnica strokovnih delavcev podružničnih šol je postala ga. Ana Kurnik. 
 
Predstavnika tehnično-administrativnega kadra se ni izvolilo, ker je bila volilna udeležba le 29 
% (po 25. členu Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda naše šole to 
pomeni, da kandidat ni izvoljen, če se volitev ne udeleži več kot polovica delavcev 
posameznega volilnega telesa zavoda z aktivno pravico). Predsednica volilne komisije je zato 
predlagala, da se ponovno začne postopek volitev v Svet zavoda za novega člana tehnično-
administrativnih delavcev zavoda, in sicer 5. 10. 2022. 
 
 
3. Poročilo o zadovoljstvu s šolo 
 
Ga. Erna Meglič je pojasnila, da je anketa anonimna in jo rešujejo: 

- učenci od 7. do 9. razreda, 
- vsi strokovni delavci, 
- starši učencev od 1. do 9. razreda. 

Rezultati ankete so objavljeni na spletni strani šole v zavihku šola/vzgojni načrt. 
Analiza ankete bo narejena tudi po posameznih oddelkih – vključeni bodo tudi besedilni 
odgovori. 
Z njimi bodo seznanjeni učitelji, ki poučujejo v posameznem oddelku, učenci v okviru oddelčne 
skupnosti, starši pa na roditeljskih sestankih – v okviru posameznega oddelka. 
 
Gospo Nadjo Odar je zanimalo, če obstajajo primerjave glede zadovoljstva s šolo z drugimi 
šolami. 
Ga. Ivka Sodnik je povedala, da so rezultati povsod približno enaki in da tudi starši ne vedo, 
zakaj učenci ne hodijo radi v šolo. Meni, da bo potrebno veliko komunikacije tako med učenci 
in učitelji, kot tudi med starši in otroki. 
Ga. Maja Šenk Zidar je pojasnila, da so razredniki vedno na voljo učencem in da se vsi trudijo 
in iščejo rešitve, vendar so pričakovanja staršev zelo visoka. 
 
 
 
 



4. Izvolitev predsednika Sveta zavoda 
 
Člani Sveta zavoda so se najprej predstavili. 
 
G. David Zorman je člane vprašal, na kakšen način (javno ali tajno) bodo potekale volitve za 
novega predsednika Sveta zavoda. Odločili so se za javno glasovanje. 
Ga. Maja Šenk Zidar in ga. Ivka Sodnik sta za predsednico predlagali gospo Leo Krfogec, ki je s 
kandidaturo tudi soglašala. 
 

SKLEP 2021-2025/8RS/3 
Člani so za predsednico Sveta zavoda izglasovali gospo Leo Krfogec. 

Za sklep je glasovalo vseh 9 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
Ga. Lea Krfogec se je prisotnim zahvalila za izvolitev in prevzela vodenje seje. 
 
 
5. Predstavitev, obravnava in sprejem Letnega poročila o uresničevanju LDN-ja šole in 

vrtca v preteklem letu 
 
G. ravnatelj je predstavil Letno poročilo šole za preteklo šolsko leto. 
Gospoda Marka Šifrerja je zanimalo veliko število odsotnosti. 
Vodstvo šole je pojasnilo, da je vzrok za to covid-19. 
Ga. Ivka Sodnik je bila pozorna na število ponavljalcev. 
Pojasnjeno je bilo, da nekaj učencev ponavlja razred zaradi dolgotrajne bolezni, tako da na 
koncu ostaneta le dva ponavljalca. Oba sta imela vse oblike pomoči, zato je njuno ponavljanje 
strokovno utemeljeno in tudi starši so se strinjali. 
 
Ga. Ivka Sodnik je predlagala, da se v bodoče navede tudi odstotek sodelovanja s starši 
(roditeljski sestanki, govorilne ure), odstotek sodelujočih na posameznih interesnih 
dejavnostih in število ur dodatne strokovne pomoči. 
Pogreša tudi število študentov na praksi in poročilo o tem, kaj je bilo narejenega. 
Zanimalo jo je tudi, kako je z učitelji športa za interesne dejavnosti. 
G. ravnatelj je pojasnil, da še ne vemo, kako bo s šotorom, ga. Ana Očko pa je dodala, da sta 
učitelja športa zelo zasedena.  
 

SKLEP 2021-2025/8RS/4 
Člani Sveta zavoda so potrdili Letno poročilo o uresničevanju LDN-ja za šolo za šolsko leto 
2021/22. 

Za sklep je glasovalo vseh 9 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
Ga. Suzana Delavec je predstavila Letno poročilo o uresničevanju LDN-ja vrtca v preteklem 
šolskem letu. 
 
 
 
 
 



SKLEP 2021-2025/8RS/5 
Člani Sveta zavoda so potrdili Letno poročilo o uresničevanju LDN-ja za vrtec za šolsko 
leto 2021/22. 

Za sklep je glasovalo vseh 9 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
6. Predstavitev, obravnava in sprejem Letnega delovnega načrta šole in vrtca 
 
G. ravnatelj je predstavil Letni delovni načrt šole. 
 
Ga. Ivka Sodnik je prenesla tudi nekaj županovih prošenj: 

- Učitelji naj bodo pozorni, da učenci ne bi izvlekli čepkov  v šotoru. 
- Fasada šole je zaradi rušenja telovadnice poškodovana (uveljavljanje zavarovanja). 
- Parkiranje staršev pred šolo. 

 

SKLEP 2021-2025/8RS/6 
Člani Sveta zavoda so sprejeli Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2022/23. 

Za sklep je glasovalo vseh 9 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
Ga. Suzana Delavec je predstavila LDN vrtca. 
Člani niso imeli vprašanj ali pripomb. 
 

SKLEP 2021-2025/8RS/7 
Člani Sveta zavoda so sprejeli Letni delovni načrt vrtca za šolsko leto 2022/23. 

Za sklep je glasovalo vseh 9 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 
7. Predlogi in pobude 
 
G. ravnatelj je člane Sveta zavoda seznanil, da so ponovno organizirani izobraževanje in 
zdravniški pregledi za zaposlene. 
Pohvalil je tudi sodelovanje z občino Preddvor (topla voda v učilnicah, prestavitev šolske 
kuhinje, sodelovanje z županom in projektanti glede gradbenih del). 
 
Gospo Darjo Delavec je zanimalo, kako je z računovodjem. 
G. ravnatelj ji je pojasnil, da od 1. septembra 2022 to delo opravlja g. Robert Novak. Poleg 
tega bomo zaposlili tudi knjigovodjo. 
 
Seja Sveta zavoda je bila zaključena ob 20.25. 
 
 
 
 
zapisnikarica:                                                                                                   predsednica Sveta zavoda: 
Martina Gašperlin                                                                                                                    Lea Krfogec 
_______________                                                                                      ______________________  


